
 
 

 Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 12.3.2018 
v Spišskom Hrušove 

 
 

P r o g r a m  
 

1. Otvorenie. 
2. Schválenie programu. 
3. Voľba overovateľov a návrhovej komisie. 
4. Kontrola plnenia uznesení. 
5. Schválenie projektu detského ihriska. 
6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2017. 
7. Dodatok o zriadení funkcie hlavného kontrolóra. 
8. Verejné osvetlenie. 
9. Žiadosť o poskytnutie dotácie na Furmanské preteky. 
10.Rôzne. 

         11.Záver.   
         Doplnenie:  Zmena rozpočtu Školskej jedálne. 

                    
 Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
    Prítomní poslanci:  Rastislav Šofranko, Milan Strella, , Ing. Andrea Šutyová,  
                                    Anna Fiľová, , RNDr. Lídia Brázová, Patrik Rapavý 
                                                             

Zasadnutie OZ bolo zvolané na základe pozvánky starostky obce a jej vyvesením na miestnej 
tabuli v zmysle Zákona č. 369/90 Zb. v znení neskorších zmien a doplnkov. 
     
 
 K bodu č. 1 
 
     Starostka obce otvorila zasadnutie OZ privítaním poslancov. 
 
 
K bodu č. 2 
 
  Starostka obce predniesla program zasadnutia OZ a dala ho schváliť.    
 
Hlasovanie za schválenie programu zasadnutia OZ dňa 12.3.2018 s doplnením programu o bod: 
Zmena rozpočtu ŠJ 
 
Program: 

1. Otvorenie. 
2. Schválenie programu. 
3. Voľba overovateľov a návrhovej komisie. 
4. Kontrola plnenia uznesení. 



 
 

5. Schválenie projektu detského ihriska. 
6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2017. 
7. Dodatok o zriadení funkcie hlavného kontrolóra. 
8. Verejné osvetlenie. 
9. Žiadosť o poskytnutie dotácie na Furmanské preteky. 
10. Zmena rozpočtu Školskej jedálne. 

            11.Rôzne 
            12.Záver.   
 
 
Hlasovanie: prítomní:       6 poslancov/: Rastislav Šofranko, Milan Strella, , Ing. Andrea Šutyová,  

Anna Fiľová, , RNDr. Lídia Brázová, Patrik Rapavý                                   
Za:             6 poslancov 

                        Proti:         0 poslancov 
Poslanci schválili program zasadnutia OZ. 
 
K bodu č. 3 
      
  Overovatelia:  Milan Strella, Anna Fiľová  
  Návrhová komisia: RNDr. Lídia Brázová, Patrik Rapavý 
Hlasovanie: prítomní:       6 poslancov/: Rastislav Šofranko, Milan Strella, , Ing. Andrea Šutyová,  

Anna Fiľová, , RNDr. Lídia Brázová, Patrik Rapavý                                              
Za:              6 poslancov 

                    Proti:              0 poslancov 
    Prítomní poslanci súhlasili s voľbou overovateľov a návrhovej komisie.  
 
K bodu č.4 
  
 Kontrola plnenia uznesení: Uznesenia z 15.12.2017  č.34-52/17 sú splnené. 
 
K bodu č.5 
 

Schválenie projektu detského ihriska v MŠ 
- Zapojili sme sa do tzv. Galisovej výzvy na výstavbu detského ihriska v hodnote 13 322,58 € s 5% 
spoluúčasťou obce. 
 
Hlasovanie: prítomní:       6 poslancov/: Rastislav Šofranko, Milan Strella, , Ing. Andrea Šutyová,  

Anna Fiľová, , RNDr. Lídia Brázová, Patrik Rapavý                                                      
Za:              6 poslancov 

                    Proti:              0 poslancov 
Poslanci schvaľujú zapojenie sa do projektu tzv. Galisovej výzvy na výstavbu 
detského ihriska v hodnote 13 322,58€ s 5 % spoluúčasťou obce. 
 
 
K bodu č. 6  
 
Správa o kontrolnej činnosti za rok 2017. 
 
- predniesol hl.kontrolór obce, správa je prílohou zápisnice 
 
- poslanci berú na vedomie 
 



 
 

K bodu č. 7  
 

Dodatok č. 01 o zriadení funkcie hlavného kontrolóra. 
 

- Dňom 4.1.2018 sa rozširuje okruh zmluvných strán o obec Poráč, ostatné zmluvné strany boli 
s dodatkom oboznámené a súhlasili s jeho obsahom, na znak čoho ho podpísali. Je potrebné jeho 
schválenie nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov OZ každej obce, ktorá je zmluvnou stranou. 
 
Hlasovanie: prítomní:       6 poslancov/: Rastislav Šofranko, Milan Strella, , Ing. Andrea Šutyová,  

Anna Fiľová, , RNDr. Lídia Brázová, Patrik Rapavý                                                      
Za:              6 poslancov 

                    Proti:              0 poslancov 
 
Poslanci schvaľujú Dodatok č. 01 k Zmluve o zriadení funkcie hlavného kontrolóra 
viacerých obcí. 
 
K bodu č. 8 
 

Verejné osvetlenie – schválenie aby sa svietilo celú noc. 
- v roku 2011 OZ schválilo šetrenie el.energie na verejnom osvetlení a tak sa na určité 
nočné hodiny verejné osvetlenie vypínalo, 
- v tomto období boli zaznamenané požiadavky od občanov, aby verejné osvetlenie 
svietilo celú noc,  
- názory poslancov: nepočuli, žeby boli sťažnosti 

 
Schválenie, aby verejné osvetlenie svietilo celú noc: 

Hlasovanie: prítomní:       6 poslancov/: Rastislav Šofranko, Milan Strella, , Ing. Andrea Šutyová,  
Anna Fiľová, , RNDr. Lídia Brázová, Patrik Rapavý                                                      

Za:              0 poslancov 
                    Proti:              6 poslancov 
 
Uznesenie nebolo schválené. 

 
 
 

K bodu č. 9 
 

Žiadosť o poskytnutie dotácie na Furmanské preteky. 
 
- obec zabezpečí ako minulý rok z rozpočtu obce výrobu kokardy, poháre, zabezpečenie WC do výšky 
450,00 €. 
 
- súčinnosť s DHZ 
 
 
K bodu č. 10 
 

Zmena rozpočtu v Školskej jedálni. 
- vyšší počet stravníkov 
- zakúpenie ohrievacieho pultu v hodnote cca 1 100,00 €, ktorý by uľahčil prácu v ŠJ 



 
 

 
Hlasovanie: prítomní:       6 poslancov/: Rastislav Šofranko, Milan Strella, , Ing. Andrea Šutyová,  

Anna Fiľová, , RNDr. Lídia Brázová, Patrik Rapavý                                                      
Za:              6 poslancov 

                    Proti:              0 poslancov 
 
Poslanci schvaľujú zmenu rozpočtu Školskej jedálne na nákup ohrievacieho pultu vo 
výške 1 100,00 € Rozpočtovým opatrením č. 1/18 . 
 
 
K bodu č. 11 
 

Rôzne: 
1. Poslankyňa RNDr.Brázová: či sa neplánujú zaviesť ulice v obci hlavne kvôli 

záchrankám atď. – je to veľmi náročný proces a od posledného prečíslovania, ktoré 
bolo v r.1993, sú do dnešnej doby problémy s číslami domov, keďže niektorí občania 
si doteraz nedali urobiť nové doklady. 

2. Poslanec Šofranko: ako je to s plánovanou cestou na Lenkave – je zahrnutá v 
rozpočte. 

3. Folklórne slávnosti sú 1.7.2018. Zabezpečení je Vagonár z Popradu. Či bude 
diskotéka, rozhodne sa do dvoch týždňov, keďže deň predtým sú v Sp. Hrušove 
Hasičské preteky. 

 
 
K bodu č. 12 

 

Záver. 
 
V závere starostka obce poďakovala prítomným poslancom za účasť na zasadnutí. 

 
 
Overovatelia: 
 
           Milan Strella                                       ............................................. 
 
           Anna Fiľová                                         ............................................. 
 
 
Zapísala: M. Švačová 
 
 
                                                                                                       Elena Franková 
                                                                                                         starostka obce 
V Spišskom Hrušove, 12.3.2018 

 
 
 
 
 
 



 
 

U Z N E S E N I E 
zo  zasadnutia OZ konaného dňa 12.3.2018 

 
 
Prítomní poslanci: Rastislav Šofranko, Milan Strella, , Ing. Andrea Šutyová,  
                                    Anna Fiľová, , RNDr. Lídia Brázová, Patrik Rapavý 
 
Uznesenie č. 1/18 

OZ schvaľuje Program zasadnutia  OZ konaného dňa 12.3.2018 s týmto programom:  

1. Otvorenie. 
2. Schválenie programu. 
3. Voľba overovateľov a návrhovej komisie. 
4. Kontrola plnenia uznesení. 
5. Schválenie projektu detského ihriska. 
6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2017. 
7. Dodatok o zriadení funkcie hlavného kontrolóra. 
8. Verejné osvetlenie. 
9. Žiadosť o poskytnutie dotácie na Furmanské preteky. 
10. Zmena rozpočtu Školskej jedálne. 
11. Rôzne. 
12. Záver.   

        
Uznesenie č. 2/18 
OZ schvaľuje za overovateľov: Milana Strellu, Annu Fiľovú a za návrhovú komisia: RNDr. Lídiu 
Brázovú, Patrika Rapavého. 

 
Uznesenie č. 3/18 
OZ schvaľuje zapojenie sa do projektu tzv. Galisovej výzvy na výstavbu detského ihriska 
v hodnote 13 322,58€ s 5 % spoluúčasťou. 
 
Uznesenie č. 4/18 
OZ schvaľuje Dodatok č. 01 k Zmluve o zriadení funkcie hlavného kontrolóra viacerých obcí. 
 
Uznesenie č. 5/18 
OZ  schvaľuje zmenu rozpočtu Školskej jedálne na nákup ohrievacieho pultu vo výške 1 100,00 € 
Rozpočtovým opatrením č. 1/18 . 
 
OZ berie na vedomie: 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ dňa 15.12.2017. 
 Správu o kontrolnej činnosti hl. kontrolóra za rok 2017. 
 Neschválenie uznesenia o vypínaní verejného osvetlenia v noci. 
 Žiadosť o poskytnutie dotácie na Furmanské preteky. 

 
V Spišskom Hrušove,  12.3.2018                

 
 
                        Elena Franková 

                                                                                               starostka obce                                                         


